



Disclosure of the Initial Unaudited Financial Results for the three-month period ended 31 March 2025

Muscat, Oman, 15th April 2025: SMN Power Holding SAOG disclosure on the initial unaudited consolidated results for the three-month period ended 31 March 2025.

Pursuant to Circular E/2/2016 Disclosure of Initial Quarterly Financial Results issued by the Financial Services Authority, SMN Power Holding SAOG is pleased to disclose the following initial preliminary unaudited consolidated financial results for the three-month period ended 31 March 2025.

	31 March 2025	31 March 2024	Variance	Variance
	RO'000	RO'000	RO'000	
Revenue	9,592	15,631	(6,039)	-39%
Operating costs	(10,954)	(11,442)	488	4%
Gross (loss) / profit	(1,362)	4,189	(5,551)	-133%
General and administrative expenses	(167)	(618)	451	73%
(Loss) / Profit from operations	(1,529)	3,571	(5,100)	-143%
Finance charges	(555)	(694)	139	20%
Other Income	959	279	680	244%
(Loss) / Profit before tax	(1,125)	3,156	(4,281)	-136%
Taxes	190	(598)	788	132%
Net (loss) / profit for the period	(935)	2,558	(3,493)	-137%

The above reported numbers represent the initial unaudited consolidated results and are subject to approval of SMN Power Holding SAOG Audit Committee and Board of Directors.


Abdullah Al Naimi
Chief Financial Officer





الإفصاح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٥

مسقط، عُمان، ١٥ ابريل ٢٠٢٥: يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تعلن عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٥.

استنادًا إلى التعميم رقم هـ/٢٠١٦/٢ بشأن الإفصاح عن النتائج المالية الموحدة ربع السنوية الأولية غير المدققة الصادر عن هيئة الخدمات المالية، فإنه يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع أن تفصح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة الأولية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٥ وذلك كما يلي:

الفرق بالنسبة المئوية	الفرق (ألف ريال عُماني)	٣١ مارس ٢٠٢٤ (ألف ريال عُماني)	٣١ مارس ٢٠٢٥ (ألف ريال عُماني)	
٪٣٩-	(٦,٠٣٩)	١٥,٦٣١	٩,٥٩٢	الإيرادات
٪٤	٤٨٨	(١١,٤٤٢)	(١٠,٩٥٤)	تكاليف التشغيل
٪١٣٣-	(٥,٥٥١)	٤,١٨٩	(١,٣٦٢)	مجمّل (الخسارة) / الربح
٪٧٣	٤٥١	(٦١٨)	(١٦٧)	مصروفات عمومية وإدارية
٪١٤٣-	(٥,١٠٠)	٣,٥٧١	(١,٥٢٩)	(الخسارة) / الربح من العمليات
٪٢٠	١٣٩	(٦٩٤)	(٥٥٥)	مصروفات التمويل
٪٢٤٤	٦٨٠	٢٧٩	٩٥٩	إيرادات أخرى
٪١٣٦-	(٤,٢٨١)	٣,١٥٦	(١,١٢٥)	(الخسارة) / الربح قبل الضريبة
٪١٣٢	٧٨٨	(٥٩٨)	١٩٠	ضريبة الدخل
٪١٣٧-	(٣,٤٩٣)	٢,٥٥٨	(٩٣٥)	صافي (الخسارة) / الربح للفترة

النتائج المالية المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الموحدة الأولية غير المدققة، وتخضع لموافقة لجنة التدقيق ومجلس إدارة شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع.



عبدالله النعيمي

الرئيس المالي

